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Nedan följer ett sammandrag av våra ställningstaganden. För mer detaljerad information, 

vänligen se respektive yrkande/yttrande i nedanstående länk. 

Sammanträde Kommunstyrelsen 2024-11-06 - Kommunstyrelsen - Nämndhandlingar - 

Göteborgs Stad (goteborg.se) 

 

3. Yttrande från SD angående Hemställan från Göteborg Energi AB angående utbyggnad av 

elproduktion 

Sverigedemokraterna anser att detta ärende bör hanteras i två separata delar. Detta för 

att få gehör för och påskynda utbyggnaden av elproduktionen. Ett ärende som hanterar 

planerbar energi och ett annat som hanterar icke planerbar energi. Tillförlitlig och planerbar 

energiproduktion är starkt efterfrågad av industrin och samhället. Den är nödvändig för att 

säkra kontinuerlig industriell drift med minimal risk för avbrott, likväl som samhällskritiska 

verksamheter såsom vattenrening, avloppsverk, sjukvård och medborgarnas behov.  

Vi förespråkar starkt utbyggnad av planerbar energi framför fluktuerande, intermittent 

energiproduktion. 

 

4. Yttrande från SD angående Revidering av Göteborgs Stads regler för arvoden och 

ersättningar 

Det är glädjande att vårt förslag har fått gehör. Redan under förra mandatperioden lyfte 

Sverigedemokraterna den obefogade skillnaden mellan Socialnämnderna och Nämnden för 

funktionsstöd. Nämnden för funktionsstöd har ett stort budgetansvar och hanterar lika 

många ärenden som övriga socialnämnder.  Att nämnden nu flyttas upp från arvodesgrupp 

4 till arvodesgrupp 3 och att fast arvode även ska utgå till ledamöter och ersättare är 

mycket välkommet. 

 

8. Återremissyrkande från SD angående genomförandebeslut för ombyggnad av 

Dalheimers Hus 

Dalheimers hus är en viktig resurs för både staden och regionen, särskilt ur ett medborgar- 

och funktionshinderperspektiv. Med tanke på de betydande kostnadsökningarna i projektet 

jämfört med den ursprungliga budgeten, anser vi att nämnderna bör undersöka 

möjligheterna till stöd och medfinansiering. Detta är särskilt angeläget med tanke på den 

ekonomiskt pressade situation som nämnden nyligen har hanterat. 

SD yrkar på att ärendet återremitteras för att undersöka och redovisa möjligheterna att 

ansöka om stöd från Socialfondsprogrammet (ESF) 2021–2027 samt medfinansiering för 

projektet från Västra Götalandsregionen. 

 

10. Yrkande från SD angående godkännande av avtal avseende medfinansiering och 

samverkan för den gemensamma sträckningen Göteborg – Borås, samt kompletterande 

remiss inför tillåtlighetsprövning 

Vi ställer oss försiktigt positiva till den framtida järnvägen mellan Göteborg och Borås. Den 

kommer främja utvecklingen av hela Göteborgsregionen och stärka besöksnäringen i 

https://goteborg.se/wps/portal/start/kommun-och-politik/handlingar-och-protokoll/namndhandlingar/valj-namnd-och-ar/!ut/p/z1/jZDBDoIwEEQ_aZeCJR4RohBFaJRIezFVKyGBYgBN5OsFPEOY28zO28OAgBSElp88k21eaVn0ngt6DRziGpZlEH8Ve0jdkDkbFgWhYcJlLITEpYaPJNq56y1SZB5jsY0YmSCW8DghB5fxMwUx_573vD3JH0w4gQAh78MewJ950ap6SBrt1MAJEuvvjrLUD-D7qizfumm_tSoapcdb3qpYZgo4wqtMkrQ7q1un-A__wHHQ/p0/IZ7_IA2C14412H5PD06CMQABQOIML3=CZ6_IA2C14412H5PD06CMQABQOIM13=MEorganisation!Kommunstyrelsen=showmote!Kommunstyrelsen2024-11-06=action!read=meetingTitle!SammantrQMDQKEdeQCAKommunstyrelsenQCA2024-11-06==/
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Göteborg. Arbetspendlandet underlättas och antalet bussar mellan storstäderna kan hållas 

nere vilket minskar trafikbelastningen i Göteborgs centrala delar. Lika påtaglig är 

tågförbindelsen till Landvetter flygplats. Nyttorna är många och sedan länge efterfrågade.  

Gällande finansieringsdelen av östlig anslutning från Mölnlycke till den nya järnvägen 

ställer vi oss dock tveksamma. Där anser vi att Härryda Kommun behöver ta ett större 

finansiellt ansvar. Göteborgarnas skattemedel ska inte användas för att finansiera andra 

kommuners nyttor, framför allt inte när välfärden i Göteborg går på knäna. Därförutom är 

detta projekt av sådan principiell storlek och betydelse att beslut om kommande avtal ska 

fattas av kommunfullmäktige. 

 

11. Motion av Agneta Kjaerbeck (SD), Lena Ferm (SD) och Sanda Anton Henriksson (SD) om 

att ta fram en upplysningskampanj om klimakteriet 
(SD) föreslår i en motion till kommunfullmäktige att nämnden för demokrati och 

medborgarservice får i uppdrag att ta fram en kunskapsbaserad upplysningskampanj i 

likhet med Partille där kommunens chefer samt kvinnliga medarbetare mellan 40 och 

60 år erbjudits utbildning och kunskap om klimakteriet. 

Brist på information och stöd kring klimakteriet kan leda till ohälsa och minskad 

arbetsprestation för kvinnor i arbetslivet. Genom att främja dialog och kunskap går det att 

skapa en mer stödjande och inkluderande miljö. Det gynnar inte bara individens 

välbefinnande utan bidrar också till ökad produktivitet och trivsel på arbetsplatsen 

som helhet. 

 

11. Yrkande från M och SD angående motion av Agneta Kjaerbeck (SD), Lena Ferm (SD) och 

Sanda Anton Henriksson (SD) om att ta fram en upplysningskampanj om klimakteriet 

Vi ser en stor kunskapsbrist i samhället när det gäller klimakteriet och dess påverkan på 

kvinnor samt vilka konsekvenser det kan ha i arbetslivet. 

Partilles kommunala satsning för kommunens anställda har varit lyckad. Efter två år har 

sjukskrivningarna minskat med en procentenhet bland kvinnor 40 – 60 år. Det är en 

minskning som i rena pengar rör sig om miljoner kronor sparade pengar för Partille, ett gott 

resultat för en kommun i den storleken. 

SD och M yrkar på att det genomförs en informationsinsats för anställda i Göteborgs stad 

om klimakteriet och hur det kan påverka både individer och arbetsmiljö samt var man kan 

söka hjälp. Informationsinsatsen ska ske inom befintlig budgetram. 

 

12. Motion av Agneta Kjaerbeck (SD), Jörgen Fogelklou (SD) och Sanda Anton Henriksson 

(SD) om en bönepolicy för personalen inom sektorn för funktionsstöd, förskola och 

äldreomsorg 

(SD) föreslår i en motion att det inrättas en bönepolicy för verksamheternas anställda. 

Bönepolicyn ska reglera så att böneritualer inte tillåts störa den kontinuerliga 

verksamheten. På samma vis som rökning inte tillåts under arbetstid ska det inte tillåtas att 

arbetet avbryts för böneritualer. Genom tydliga regler skapas en inkluderande och 

respektfull arbetsmiljö där alla medarbetare vet vad som förväntas av dem. 

 



Sverigedemokraterna Göteborg - KS 2024-11-06 

12. Yrkande från SD angående motion av Agneta Kjaerbeck (SD), Jörgen Fogelklou (SD) och 

Sanda Anton Henriksson (SD) om en bönepolicy för personalen inom sektorn för 

funktionsstöd, förskola och äldreomsorg 
SD yrkar på att berörda nämnder säkerställer att arbetsplatsernas rutiner och behov 

följs samt att böner inte förekommer under ordinarie arbetstid. 

 

13. Yrkande från SD angående motion av Nina Miskovsky (M) och Sofie Gyllenwaldt (M) 

om ett aktiv arbete mot droger i staden 
Den senaste tidens ökade konsumtion av lustgas bland unga är en oroande trend som 

måste tas på allvar. Ungdomar har rapporterats drabbas av långvarigt nedsatt rörlighet, 

inkontinens och andra neurologiska komplikationer. Lustgas är en inkörsport till andra 

droger samt narkotikaförsäljning, vilket indirekt gynnar gängkriminalitet. 

Sverigedemokraterna med Tidö-partierna driver på riksnivå frågan om ett nationellt förbud. 

Tills dess att ett sådant förbud införs, behöver politiken i Göteborg ta ansvar och 

agera för att minimera missbruket av lustgas och de skador det medför.  

 

14. Yrkande från SD angående motion av AnnaSara Perslow (C) och Emmyly Bönfors (C) om 

stärkt arbete mot invasiva arter 
För att optimera resursanvändningen och säkerställa ett långsiktigt och effektivt 

arbete mot invasiva arter anser vi att en utredning bör fokusera på att effektivisera och 

samordna stadens arbete utan att öka administrationen i onödan. Invasiva arter stoppas 

inte av mötesprotokoll, utan av jägare och naturvårdare som står på frontlinjen. Deras 

insatser är de som faktiskt bevarar våra grönytor och skyddar våra ekosystem. 

 

15. Yrkande från SD angående motion av Anneli Rhedin (M), Sofie Gyllenwaldt (M) och 

Hakan Önal (M) om att öka säkerheten och tryggheten på skolor i Göteborg 

SD yrkar på att Grundskolenämnden och utbildningsnämnden kan mycket väl fortsätta och 

stärka det pågående arbetet med att säkerställa en trygg och säker skolmiljö. Inom ramen 

för detta arbete kan nämnderna ytterligare utveckla riktade insatser för att förhindra 

obehörigas tillträde till skolområdet och skapa en trygg miljö för elever och personal. Detta 

kan inkludera förstärkt skalskydd, kontinuerlig information till vårdnadshavare om redan 

vidtagna säkerhetsåtgärder samt en översyn av det befintliga säkerhets- och 

trygghetsarbetet för att säkerställa att nuvarande åtgärder uppfyller trygghetsmålen för 

samtliga skolor. 

 

16. Yttrande från SD angående Remiss från Justitiedepartementet - Allmänna 

sammankomster och Sveriges säkerhet (SOU 2024:52) 

Förslaget i remissen bedöms som positivt och vi ställer oss bakom det. Det är av yttersta 

vikt att stärka samhällets motståndskraft mot externa påtryckningar genom att öka både 

försvarsviljan och förmågan att förebygga och hantera allvarliga påfrestningar. 

Det allvarliga säkerhetsläget kräver att vi fortsätter att stärka såväl det militära som det civila 

försvaret. 

Efter terrorattacken den 7 oktober har flera demonstrationer ägt rum på olika platser i 

landet. Antisemitismen har ökat explosionsartat, vilket utmynnat i både hat och våld. Flera 

https://www.netpublicator.com/documents/read#LS1wcmVhZGVyLzc0NjYyMzUmYy0tZG9jdW1lbnQvM2U0YjUwZWEtN2E2Mi00NzIwLTk3ZTAtNmIzOTBkY2Q5ODZlJmQmMQ==
https://www.netpublicator.com/documents/read#LS1wcmVhZGVyLzc0NjYyMzUmYy0tZG9jdW1lbnQvM2U0YjUwZWEtN2E2Mi00NzIwLTk3ZTAtNmIzOTBkY2Q5ODZlJmQmMQ==


Sverigedemokraterna Göteborg - KS 2024-11-06 

av de demonstrationer som har genomförts har pådrivits av extremister, där många av 

provokatörerna är utländska medborgare. Högprofilerade politiska företrädare har bland 

annat hyllat terrorklassade organisationer och hållit tal inför stora folkgrupper vilket har 

lett till en osund normalisering av antisemitism och ökat hotet mot judiska grupper. Det 

föreslås att det ska bli straffbart att organisera en sammankomst som strider mot reglerna. 

Vi välkomnar skärpningarna och tydligheten i förslagen.  

Sverige ska kraftfullt motarbeta all form av utländsk underrättelseverksamhet och 

påverkanskampanj i och mot vårt land. 

 

17. Återremissyrkande från SD angående hemställan från Renova AB om inriktning att 

implementera koldioxidavskiljning 

SD yrkar på återremiss till Renova. Generellt sett anser vi att Göteborg och 

medägarkommunerna inte ska behöva riskera ännu ett Gobigas-misslyckande med stora 

förgäveskostnader och mycket höga driftskostnader som i slutänden drabbar 

skattebetalarna och invånarna. 

Vi oroar oss för den kumulativa effekten den hårda exploateringen av havet leder till. 

Enorma vindkraftsparker, stor påverkan av det havsbiologiska ekosystemet och den 

potentiellt mycket skadliga försurningen av havet som CCS-lagringen kan orsaka. Det är 

mycket viktigt att ha tydliga klarlägganden på bordet innan beslut fattas. 

 

Göteborg behöver inte alltid vara först med allt - speciellt när 

skattebetalarnas pengar och havsmiljön ligger i vågskålen. 

 

20. Tilläggsyrkande från SD angående redovisning av uppdrag att ta fram förslag på hur 

villkoren för familjehem kan förbättras 

Genom de gemensamma utvecklingsinitiativen, prioriteras trygghet och stabilitet för 

familjehemsplacerade barn och unga. Sverigedemokraterna ser hur detta arbete kommer 

att skapa bättre förutsättningar för barnens framtid samt medför en långsiktig besparing 

för både kommunen och samhället. 

SD yrkar på att de fyra regionala socialnämnderna ska utvärdera den nuvarande tillgången 

till Skolfamteam och identifiera om behovet av fler team är nödvändigt för att kunna möta 

de familjehemsplacerade barnens behov i staden 

 

21. Återremissyrkande från SD angående genomförandebeslut, nybyggnation av Skra Bro 

Vård- och omsorgsboende 

SD yrkar på att ärendet återremitteras till involverade nämnder för att säkerställa att 

projektet följer de nyckeltal som beslutats av kommunfullmäktige samt ursprunglig 

uppdragsbeställning. Ursprunglig uppdragsbeställning innehöll ett behov om 100 

lägenheter, gemensamhetsytor, restaurang och tillagningskök samt dagverksamhet. I 

dagsläget har projektet ett flertal avvikelser och målkonflikter. 

• Restaurang med tillhörande tillagningskök och dagverksamhet har tagits bort 

från projektet. 
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• Redovisning gällande energiåtgång för att hålla inomhustemperatur under 26°C. 

Ett flertal tekniska lösningar behövs för att möta Folkhälsomyndighetens och 

förvaltningens rekommendationer. 

• Kraftigt reducerat utrymme för angöring och transporter, inklusive 

avfallshantering. Starkt begränsat antal parkeringsplatser. 

• Endast 79 lägenheter, 81,6 kvm LOA per hyresgäst och 12,3 kvm friyta per 

hyresgäst. 

 

22. Yttrande från SD angående utdelning ur Göteborgs Stads Parkering AB 

Det är uppseendeväckande att det rödgröna minoritetsstyret pungslår Göteborgs 

bolagskoncern med så stort vinstuttag så att Göteborgs Stads Parkeringsbolag AB måste 

låna pengar för att kunna finansiera utdelningen. Situationen blir inte direkt bättre av att 

upplåningen inte ryms under bolagets nuvarande lånetak utan minoritetsstyret tvingas till 

att tilldela bolaget en kredit på 300 miljoner från koncernbanken, med tillhörande rödgrön 

förhoppning om att kommunfullmäktige i framtiden skall övertalas att besluta om en höjning 

av lånetaket för bolaget. 

 

24. Yrkande från SD angående åtgärder mot missbruk av lustgas i Göteborgs kommun i 

väntan på ett nationellt förbud 
SD yrkar på ett kommuntäckande förbud samt en informationskampanj som riktar sig 

till ungdomar och deras föräldrar i hela Göteborg. Användningen av lustgas i 

berusningssyfte har ökat kraftigt under det senaste decenniet, vilket skapar både folkhälso- 

och miljöproblem. Trots att lustgas i dagsläget säljs lagligt för användning i gräddsifoner, 

används den alltmer för berusning, särskilt bland ungdomar. Många unga tror att gasen är 

ofarlig på grund av dess lagliga status, men studier visar att frekvent användning av 

lustgas kan leda till allvarliga och ibland irreversibla hälsoproblem, som neurologiska 

skador. 

 

26. Yrkande från SD angående pausa pilotområde cykel och utveckla dialogen med 

göteborgarna 

SD yrkar på att omgående avbryta Pilotområde cykel och återställa parkeringsplatserna på 

Slottsskogsgatan, Såggatan och Ekedalsgatan som försvunnit p.g.a. ”Pilotområde Cykel”. 

Sverigedemokraterna har gång på gång skrivit yrkanden och framfört hård kritik mot dels 

låga p-tal i Göteborg, dels mot höga parkeringsavgifter. Det rödgröna minoritetsstyret 

påbörjar då ännu en förödande politik och kraftigt försvårat för vanliga arbetande 

människor vilka i det dagliga är beroende av bilen för att få ihop logistiken och livspusslet. 

”Pilotprojekt Cykel” plockar bort ca 220-280 parkeringsplatser och ersätter dessa med 

cykelbanor. Cykelbanor som kommer användas betydligt mindre än parkeringsplatserna. 

 

27. Yrkande från SD angående säkerhetsprövning av samtliga kommunalråd 

För ett år sedan röstade V, S och MP ned ett likalydande yrkande från M, D, L och KD i 

kommunstyrelsen. Nu verkar det dock som om det skulle finnas en majoritet för förslaget 

och vi lägger det därför återigen. En hög företrädare från de styrande i staden har på 
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plattformen X delat oppositionens oro och tycks nu se faran med att gängkriminella 

infiltrerar samhällsviktiga och ledande funktioner. 

SD yrkar med tanke på den oroväckande utvecklingen i samhället och de pågående krigen 

att stadens politiska ledning, särskilt ledamöterna i krisledningsnämnden, genomgår en 

säkerhetsprövning för att ytterligare stärka stadens beredskap och säkerhet. 

 

29. Yrkande från SD angående förbättrad samordning och förstärkt samarbete mellan 

ordningsvakter och Polismyndigheten 

Det är oerhört glädjande att även de styrande ser att kommunikationssamverkan behöver 

fungera väl mellan stadens upphandlade ordningsvakter och polis. Sverigedemokraterna har 

redan lagt detta förslag inför kommande ärende i Kommunfullmäktige samt i vår budget 

för 2025. 

För att stärka trygghetsskapande åtgärder och underlätta samordningen mellan Göteborgs 

Stads upphandlade ordningsvakter och Polismyndigheten vill Sverigedemokraterna att 

ordningsvakter i stadens olika områden, såsom vid Drottningtorget, Järntorget med mera 

kan anslutas till det gemensamma kommunikationssystemet RAKEL, som andra kommuner 

framgångsrikt har använt i pilotprojekt. Detta är särskilt relevant för Göteborgs stad med 

rådande risk för allvarliga händelser såsom terrordåd. 

 

31. Yrkande från SD angående motion av Hans Arby (C) om att inrätta en marin 

återvinningscentral 

Motionens förslag om att skapa en marin återvinningscentral hanteras redan genom den 

producentansvarslagstiftning som införs fullt ut 2025. Enligt denna lag är det 

producentansvarsorganisationer, inte kommuner, som ansvarar för insamling och hantering 

av uttjänta fiskeredskap och annat marint avfall innehållande plast. Den i motionen 

föreslagna åtgärden kan leda till lägre miljönytta. 

 

 

32. Yrkande från SD angående motion från Johanna Holmdahl (KD) om att utfärda 

kompiskortet till barn med funktionshinder som i dagsläget beviljats stödinsatser inom LSS 

Göteborgs stad bör agera proaktivt och införa kompiskortet så snart som möjligt för att 

undvika denna utestängning. Vi delar inte nämnden för funktionsstöds bedömning om att 

Göteborgs stad bör avvakta införandet av ett gemensamt europeiskt funktionshinderkort. 

Den processen kan dröja flera år, vilket skulle förlänga tiden då barn med funktionshinder 

utestängs från aktiviteter och arrangemang. 
SD yrkar på att staden genomför nödvändiga utredningar för att säkerställa ett 

effektivt och rättssäkert genomförande av ett kompiskort. 

 

36. Yrkande från SD angående laddning och hantering av litiumjonbatterier i stadens 

lokaler 

En risk med litium-jonbatterier och andra liknande batterityper, är att de kan börja brinna i 
ett häftigt brandförlopp som är svårsläckt. Om ångorna antänds kan även olika gaser så 

som till exempel väteklorid, vätecyanid samt vätefluorid frigöras. Dessa gaser är giftiga vid 

inandning. Då det krävs mycket kyla för att avbryta en brand i ett litium-jonbatteri så är det 
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svårt att släcka en sådan brand på egen hand utan hjälp från räddningstjänsten. 

SD yrkar på att Kammarkollegiets säkerhetsföreskrifter och tips för hantering av batterier 

till el-cyklar och annan utrustning implementeras i rekommendationer eller reglemente för 

batterihantering i stadens lokaler. 

 

 

37. Yrkande från SD angående reducera brandriskerna vid laddning av elfordon 

Elbilar blir allt vanligare och fler ställer om från bilar med förbränningsmotorer till olika 

varianter av elhybrider och rena elbilar. Detta har medfört en efterfrågan på riktlinjer för 

laddningsplatser i garage med avseende på brandsäkerheten. Om batteriet blir överhettat 

kan det ske en så kallad "termisk rusning". Detta är en kemisk reaktion som skapar stora 

mängder varma gaser som ventileras ut ur batteriet för att förhindra en explosion. Dessa 

gaser är både brandfarliga och giftiga. Den kemiska processen skapar även väldigt stora 

mängder värme, vilket gör det mycket svårt att stoppa branden när reaktionen väl har 

börjat. Brinner bilen i ett källargarage riskerar hela fastigheten att brinna ned till grunden. 

SD yrkar på att staden implementerar Räddningstjänstens rekommenderade riktlinjer 

gällande laddning av elfordon vid exempelvis bygglovsansökningar och 

nybyggnation. 

  

39. Yrkande från SD om att ta fram en långsiktig utveckling för stadens språktolktjänster 

Med hänsyn till att det i Sverige bor allt fler som inte har svenska som modersmål, är det 

rimligt att ifrågasätta hur generös rätten till tolk ska vara. Grundsynen på tolk och vem den 

är till för, tidsaspekten på hur länge den ska vara kostnadsfri etcetera är frågor som måste 

diskuteras. Sverigedemokraterna ifrågasätter inte rätten till tolk. Vi ifrågasätter det 

ohållbara i att den är kostnadsfri och hur länge den kan få fortsätta vara så. SD yrkar på 

att språktolktjänster endast bekostas av staden vid de tillfällen då lagstiftningen föreskriver 

det. Ej lagstadgade tolktjänster bekostas av den som önskar få tolktjänst utförd 
 

40. Yrkande från SD angående utökad kontroll av registerutdrag i belastningsregistret vid 

anställningar i Göteborgs Stad 

Göteborgs stad kräver i dagsläget en del registerutdrag av personer som anställs, men en del 

brott förekommer inte i ett registerutdrag för vissa yrken. För arbete inom skola och med 

barn visas enbart om personen dömts för mord, dråp, grov misshandel, sexualbrott, 

människorov, barnpornografibrott eller grovt rån på de registerutdrag som krävs. SD yrkar 

på att utöka kontrollen vid arbetsansökan inom Göteborgs Stad, eftersom personer som 

dömts för grova narkotika- och vapenbrott samt mordhot kan slinka igenom. 

 

41. Yrkande från SD om att införa nya direktiv för etableringslån 

I glappet mellan att en asylsökande fått uppehållstillstånd och fram till det att olika bidrag 

börjar betalas ut, får den nyanlände ekonomiskt stöd som inte behöver betalas tillbaka. 

Effekten blir att dubbla bidrag betalas ut. 

SD yrkar på att de som fått uppehållstillstånd och flyttar till kommunen, men fortfarande 

väntar på etableringsersättning från staten, får låna pengar av kommunen för att klara sitt 

uppehälle under detta ”glapp”, i stället för att få försörjningsstöd. Pengarna ska sedan 

betalas tillbaka så snart det statliga stödet börjat komma. 
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42. Yrkande från SD om att höja p-talet i hela Göteborg 

Om den politiska viljan önskar att Göteborgs stadscentrum skall vara en levande 

blomstrande stadskärna med ett rikt utbud av allehanda verksamheter, då måste p-talet 

öka och parkeringsavgifter sänkas kraftigt eller helt tas bort. Först då kan utvecklingen 

vändas och Göteborgs stad börja blomstra igen. 

SD yrkar på att p-talen i Göteborg skall höjas med 20% och på en redovisning vad en 

sänkning av parkeringsavgifterna med 50%, respektive 75% skulle innebära. 

 

 


